
 

 

 aan Gedeputeerde Staten  

 

Vraag 

FZ/alg  

Nummer 

3455 

 

Onderwerp 

Gebrek netcapaciteit bedreigt energietransitie 

 

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de 

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat de leden van 

Provinciale Staten R. Klumpes en A. van Hunnik (GL), d.d. 7 november 

2018, bij mij de volgende vragen hebben ingediend: 

 

 

Toelichting 

 

In het AD van 20 oktober was te lezen dat enkele grote zonneweides op 

waterbergingslokaties in Boskoop mogelijk 5 jaar vertraging oplopen, omdat 

netbeheerder Liander onvoldoende netcapaciteit kan leveren: 

https://www.ad.nl/alphen/kabel-blijkt-te-zwak-voor-zonnestroom-in-regio-

boskoop~abd697f5/. 

Dergelijke vertragingen bedreigen het behalen van de duurzame doelstellingen van 

onze provincie.  

 

1. Bent u op de hoogte van de problematiek rond het ontbreken van voldoende 

netcapaciteit vanuit Liander in Boskoop? 

 

2. Speelt deze problematiek breder in de provincie of beperkt die zich tot Boskoop? 

Graag een toelichting. 

 

3. Kunt en wilt u een rol pakken om het pleidooi vanuit de gemeente Alphen aan den Rijn 

(en mogelijk andere gemeenten) voor een versnelde verhoging van de netcpaciteit 

vanuit Liander kracht bij te zetten en zo ja op welke manier? Graag een toelichting 

 

4. Kan de provincie een rol spelen bij het versnellen van de vergroting van de 

netcapaciteit op deze en andere locaties? Graag een toelichting. 

 

5. Ziet het college andere mogelijkheden om deze locaties voor zonneweides te benutten 

in afwachting van voldoende netcapaciteit, bijvoorbeeld door het creëren van vormen 

van energieopslag? Graag een toelichting 

 

6. Zo ja, welke rol kan de provincie hierbij spelen? 

 

7. De provincie investeert in de infrastructuur voor energieopslag en transport in de 

Rotterdamse haven, bent u het met GroenLinks eens dat de provincie ook in de rest 

van de provincie in dergelijke middelen moet investeren? Graag een toelichting 
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Den Haag, 7 november 2018          

 

De voorzitter van Provinciale Staten van Zuid-Holland, 

 

drs. J. Smit 

 

 

 


